
 

 
 

 
 

Finanšu komitejas sēdes  
protokols Nr. 6 

 
Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā   2024. gada 22. maijā 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: KARĪNA MIĶELSONE (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 14 deputāti: komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA) (piedalās 
attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ), Valērijs 
Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP) (piedalās klātienē līdz plkst. 10.33 
un no plkst. 10.33 līdz plkst. 14.50 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 
sarunu rīku), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās 
attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ), Raitis 
Kubuliņš (LZP), Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S) (piedalās sēdē no plkst. 9.00 līdz 
12.10. un no plkst. 13.20 līdz plkst. 14.50), Gatis Miglāns (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis 
Rozītis (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Raivis Pauls (LZS). 

Personas, kurām sēdē dots vārds:  

Centrālās pārvaldes darbinieki: Ligita Anspoka, Guna Cielava, Diāna Čūriška, Annija Dukāte, 
Gunita Dzene, Ilona Gotharde, Monika Griezne, Iluta Plikgalve, Inga Pērkone, Guntis Porietis, 
Laila Raiskuma, Inga Reķe, Nadežda Rubīna, Rita Rossoha – Sadoviča.  

citi: SIA “Laurus konsultācijas” finanšu konsultants Ivars Bergs, pašvaldības aģentūras 
“Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, pašvaldības aģentūras 
“Carnikavas komunālserviss” klientu apkalpošanas un sabiedrisko attiecību speciāliste Inga 
Tūna-Čaupala, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis, 
SIA “Ādažu ūdens” valdes loceklis Aivars Dundurs, SIA “PILOT Automotive Labs Europe” 
valdes loceklis Rihards Gailums, Ādažu novada būvvaldes vadītājs Ainārs Grikmanis, PSIA 
“Ādažu namsaimnieks” valdes loceklis Juris Krūze, PSIA “Ādažu slimnīca” valdes loceklis 
Pēteris Pultraks, Carnikavas Tautas nams “Ozolaine” vadītāja Aija Riba.  

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 22. maija sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Informatīvais ziņojums par Mežgarciema projekta uzraudzību. 
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3. Par Nomaksas pirkuma līguma Nr. JUR 2022-09/979 un Ķīlas līguma Nr. JUR 2022-
09/983 izbeigšanu. 

4. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
ūdenssaimniecības izmaksām 2023. gadā. 

5. Informatīvs ziņojums par SIA “Ādažu ūdens” 2023. gada darbības rezultātiem. 

6. Informatīvs ziņojums par PSIA “Ādažu slimnīca” 2023. gada darbības rezultātiem. 

7. Informatīvais ziņojums par PSIA “Ādažu Namsaimnieks” 2023. gada darbības 
rezultātiem. 

8. Par pašvaldības zemes īpašuma Melleņu ielā 26, Gaujā daļas atsavināšanu. 

9. Par neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Nēģu svētki Carnikavā”. 

10. Par saistošo noteikumu “Iedzīvotāju padomes nolikums” projektu. 

11. Par finansējumu projektam “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu”. 

12. Par finansējumu projektam “Mobilitātes punkta infrastruktūras izveidošana Rīgas 
metropoles areālā – “Carnikava””. 

13. Par atļauju savienot amatu A. Grīnvaldam. 

14. Par atļauju savienot amatu Dz. Vīksnei. 

15. Par saistošo noteikumu “Par publisko ūdeņu izmantošanu un apsaimniekošanu Ādažu 
novadā” projektu. 

16. Par finansējuma piešķiršanu Dzirnupes tilta tehniskā projekta izstrādei un 
autoruzraudzībai. 

17. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada 
budžeta tāmē. 

18. Informatīvs ziņojums par papildu finansējumu un finanšu līdzekļu pārcelšanu projektu 
realizēšanai. 

19. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 
“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu. 

20. Par automātiskās laistīšanas sistēmas ierīkošanu Ādažu stadionā. 

21. Par Nordplus programmas Jauniešu izglītības programmas projekta īstenošanu. 

22. Par izglītojamo skaitu palielināšanu Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādē 
“Riekstiņš”. 

23. Par speciālo izglītības programmu īstenošanu Siguļu pirmsskolas izglītības iestādē 
“Piejūra”. 

24. Par izmaiņām Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” struktūrā – jaunu darba 
slodžu izveidi. 

25. Par izmaiņām Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” struktūrā. 

26. Par izmaiņām Kadagas pirmsskolas izglītības iestādes “Mežavēji” struktūrā. 

27. Par izmaiņām Kadagas pirmsskolas izglītības iestādes “Mežavēji” medicīnas darbinieka 
darba samaksā. 

28. Informatīvais ziņojums par Ādažu novada pašvaldības komunikācijas plānu 2024.-
2027. gadam. 
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29. Informatīvais ziņojums par pašvaldības zemes vienības Lazdu iela 7, Garkalne 
iznomāšanas iespējām. 

30. Informatīvs ziņojums par Ārputnu ielas izbūvi līdz zemes vienībai Ārputnu iela 6. 

31. Informatīvs ziņojums “Lielā Talka 2024”. 

32. Informatīvs ziņojums par priekšsēdētājas ārzemju komandējumu no šā gada 15. līdz 17. 
maijam. 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 22. maija sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Karīna Miķelsone) 

Ierosina Finanšu komitejas darba kārtībā veikt šādas izmaiņas, attiecīgi mainot pārējo 
jautājumu numerāciju: 

1. izņemt no darba kārtības 12. jautājumu “Par žūrijas komisijas izveidošanu iepirkumam 
“Ādažu kopienu centra atjaunošana””; 

2. papildināt darba kārtību ar  11. jautājumu “Par finansējumu projektam “Pastaigu celiņa 
izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu”; 

3. papildināt darba kārtību ar 15.jautājumu “Par saistošo noteikumu “Par publisko ūdeņu 
izmantošanu un apsaimniekošanu Ādažu novadā” projektu”; 

4. papildināt darba kārtību ar 18. jautājumu “Informatīvs ziņojums par papildu 
finansējumu un finanšu līdzekļu pārcelšanu projektu realizēšanai”; 

5. papildināt darba kārtību ar 32. jautājumu “Informatīvs ziņojums par priekšsēdētājas 
ārzemju komandējumu no šā gada 15. līdz 17. maijam”. 

Ierosina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 22. maija sēdes darba kārtību.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 22. maija sēdes darba kārtību. 

2. Informatīvais ziņojums par Mežgarciema projekta uzraudzību 
(Inga Pērkone) 

Ziņo par projekta Nr. 3.3.1.0/17/I/025 “Uzņēmējdarbības attīstībai nepieciešamās 
infrastruktūras attīstība Carnikavas pagasta Garciemā” uzraudzību par laika periodu no šā gada 
21. februāra līdz 2. maijam (1. pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" ,"Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

3. Par Nomaksas pirkuma līguma Nr. JUR 2022-09/979 un Ķīlas līguma Nr. JUR 2022-
09/983 izbeigšanu 

(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo par SIA “PILOT Automotive Labs Europe”, reģistrācijas Nr. 40203190298 (turpmāk – 
uzņēmējs) iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/2327) ar lūgumu atbalstīt uzņēmēja darbības 
turpināšanu uzņēmējdarbības un inovāciju parkā “Mežgarciems”, kā arī pagarināt līgumizpildes 
termiņus. Informē, ka uzņēmējs ilgstoši nav pildījis līgumsaistības un nav veicis līgumā 
norādītos maksājumus, ņemot vērā šo, aicina pārtraukt līgumsaistības un neatbalstīt uzņēmēja 
lūgumu pagarināt līgumizpildes termiņus. Informē, ka starp pašvaldību un uzņēmēju 
2022. gada 8. septembrī tika noslēgts Nomaksas pirkuma līgums Nr. JUR 2022-09/979 
(turpmāk – līgums) un Ķīlas līgums Nr. JUR 2022-09/983 par nekustamā īpašuma Muzeja 
iela 7, Mežgarciems, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, ar kadastra numuru 8052 008 1596, 
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kas sastāv no zemes vienības, kadastra apzīmējums 8052 008 1575, 0,4192 ha platībā (turpmāk 
– īpašums) atsavināšanu, ņemot vērā, ka īpašuma turpmākās izmantošanas nosacījumu izpildei 
jānotiek līgumā noteiktajos termiņos, un ka uzņēmējam, skaitot no īpašuma tiesību 
nostiprināšanas zemesgrāmatā, t.i., no 2022. gada 30. septembra: 

 12 mēnešu laikā jāsaņem būvatļauja ar atzīmi par būvniecības uzsākšanas nosacījumu 
izpildi ražotnei īpašumā; 

 30 mēnešu laikā īpašumā jāuzbūvē augstas pievienotās vērtības produkcijas ražošanai 
piemērota ēka un jāizveido nepieciešamā infrastruktūra;  

 36 mēnešu laikā jāuzsāk augstas pievienotās vērtības produkcijas ražošana īpašumā, 
nodrošinot ne mazāk kā 15 jaunas darba vietas, kā arī jāveic investīcijas ne mazāk kā 
500 000 euro apmērā nemateriālajos ieguldījumos un pamatlīdzekļos.  

K. MIĶELSONE, J. LEJA, A. GRIKMANIS, R. GAILUMS debatē par uzņēmēja līgumā 
neizpildītajām saistībām pret pašvaldību (R. Gailums uzsver, ka pašvaldība nav laicīgi 
komunicējusi ar uzņēmēju, radot apgrūtinājumus iekļauties līgumizpildes termiņos, kā arī 
Ādažu novada būvvalde nav sniegusi atmežošanas atļauju, kas radījusi grūtības veikt līgumā 
norādītās aktivitātes. K. Miķelsone noraida R. Gailuma izteikumus, uzsverot, ka pašvaldība 
laicīgi komunicēja ar uzņēmēju. Papildus norāda, ka pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” darbinieki ir veikuši fotofiksāciju, kurā skaidri redzami pārkāpumi (2. 
pielikums). A. Grikmanis informē, ka atmežošanas atļauja nav izsniegta, jo uzņēmējs nav 
iesniedzis nepieciešamos dokumentus Būvniecības informācijas sistēmā.).   

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Nomaksas pirkuma līguma Nr. JUR 2022-09/979 un Ķīlas līguma 
Nr. JUR 2022-09/983 izbeigšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 30. maija sēdē. 

4. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss”  
ūdenssaimniecības izmaksām 2023. gadā 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” ūdenssaimniecības izmaksām 
2023. gadā ( 3. pielikums).  

K. MIĶELSONE, L. BERNĀNS, I. BERGS, I. KRASTIŅŠ, V. BULĀNS, J. LEJA debatē par 
ūdenssaimniecības tarifu izmaiņām un esošo ūdens zuduma pieaugumu (K. Miķelsone uzsver, 
ka pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” jāmeklē veidi un iespējamie varianti, kā 
samazināt ūdens tarifu sadārdzinājumu. L. Bernāns skaidro, ka esošā situācija jau ir 
stabilizējusies, bet vēl joprojām karstā ūdens sildīšana vasaras sezonā rada finansiālus 
zaudējumus. Uzsver, ka esošais risinājums kārstā ūdens sildīšanai vasaras sezonā ir neefektīvs, 
svarīgi ir saņemt finansējumu, lai būtu iespējams veikt izmaiņas. Informē, ka esošie risinājumi 
ir pagaidu iekārtu noma vai katlu māju apvienošana, vai arī esošo siltumkatlu remonts. Akcentē, 
ka šīm aktivitātēm ir nepieciešami apjomīgi finansiāli ieguldījumi.).  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. 
vietniekam L. Bernānam sagatavot grozījumus Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 23. marta 
saistošajos noteikumos Nr. 27/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
maksas pakalpojumiem ūdensapgādē, notekūdeņu novadīšanā un attīrīšanā”” un virzīt tos 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 
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2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss”  direktora 2. vietniekam L. 
Bernānam sagatavot grozījumus Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 23. marta 
saistošajos noteikumos Nr. 27/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” maksas pakalpojumiem ūdensapgādē, notekūdeņu novadīšanā un 
attīrīšanā”” un virzīt tos izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

5. Informatīvs ziņojums par SIA “Ādažu ūdens” 2023. gada darbības rezultātiem 
(Aivars Dundurs) 

Ziņo par SIA “Ādažu ūdens” 2023. gada darbības rezultātiem (4.pielikums).  

K. MIĶELSONE uzteic SIA “Ādažu ūdens” darba rezultātus, norādot uz veiksmīgiem un dabai 
draudzīgiem risinājumiem un sasniegumiem projektos.  

K. MIĶELSONE, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, R. KUBULIŅŠ, A. DUNDURS debatē par: 

1. SIA “Ādažu ūdens” darbinieku skaitu un struktūru (A. Dundurs informē, ka šobrīd ir 
jūtams darba spēka trūkums, kopumā trūkst 12 kvalificētu speciālistu); 

2. esošajiem tarifiem un finanšu rādītājiem (J. Leja pauž viedokli, ka SIA “Ādažu ūdens” 
prezentācijā ir atspoguļoti neprecīzi finanšu rādītāji un tarifi. A. Dundurs uzsver, ka 
visas atskaites ir norādītas precīzi, jo Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisija 
pārbauda iesniegtos aprēķinus un kontrolē tarifus, ievērojot likumu “Par sabiedrisko 
pakalpojumu regulatoriem” un speciālos normatīvos aktus.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

6. Informatīvs ziņojums par PSIA “Ādažu slimnīca” 2023. gada darbības rezultātiem 
(Pēteris Pultraks) 

Ziņo par PSIA “Ādažu slimnīca” 2023. gada darbības rezultātiem (5. pielikums).  

K. MIĶELSONE izsaka pateicību PSIA “Ādažu slimnīca” valdes loceklim P. Pultrakam par 
darbu un valsts apmaksātu medicīnisko pakalpojumu nodrošināšanu Ādažu novadā.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

7. Informatīvais ziņojums par PSIA “Ādažu Namsaimnieks” 2023. gada darbības 
rezultātiem 
(Juris Krūze) 

Ziņo par PSIA “Ādažu Namsaimnieks” 2023. gada darbības rezultātiem (6. pielikums).  

K. MIĶELSONE, J. KRŪZE, I. KRASTIŅŠ debatē par daudzīvokļu māju siltināšanas darbiem 
un komunālo maksājumu salīdzinājumu pēc siltināšanas darbiem Ādažu pilsētā un Carnikavas 
pagastā. (J. Krūze informē, ka veiksmīgi ir uzsākuši un turpina daudzdzīvokļu māju 
energoefektivitātes uzlabošanu un pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju 
izmantošanu Ādažu novadā, tādejādi, radot iedzīvotājiem finansiālus ietaupījumus ilgtermiņā. 
K. MIĶELSONE uzteic SIA “Ādažu Namsaimnieks” sasniedzamos un veiksmīgos radītājus 
daudzdzīvokļu ēku siltināšanā un CO2 patēriņu samazināšanā.).  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 
*** 

Pārtraukums no plkst. 12.10 līdz plkst. 12.50. 
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Plkst. 12.10. J. LEJA atstāj sēdi.  

*** 

8. Par pašvaldības zemes īpašuma Melleņu ielā 26, Gaujā daļas atsavināšanu 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par saņemto šā gada 6. maija iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/2504) par pašvaldības 
zemesgabala Melleņu ielā 26, Gaujā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā, 0,052 ha platībā ar 
kadastra apzīmējumu 8052 002 0848  ½ (vienas otrās) domājamās daļas atsavināšanu, kas 
pamatota ar Publiskas personas mantas atsavināšanas likuma 4. panta ceturtās daļas 3. punkta 
normām. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi),  
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības zemes īpašuma Melleņu ielā 26, Gaujā daļas 
atsavināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

9. Par neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Nēģu svētki Carnikavā” 
(Aija Riba) 

Ziņo, ka pašvaldības organizētā publiskajā pasākumā “Nēģu svētki Carnikavā” šā gada 24. un 
25. augustā, nodrošinot godīgu konkurenci un gūstot ieņēmumus pasākuma citu izdevumu 
apmaksai, ir lietderīgi un samērīgi iznomāt pašvaldības zemesgabalus 2 tirdzniecības teritoriju 
sabiedriskās ēdināšanas pakalpojumu organizēšanai, nodrošinot kopumā 8 vietas A zonā un 8 
vietas B zonā tirdzniecībai ar ēdienu, alkoholu, uzkodām un bezalkoholiskiem dzērieniem  

Atbilstoši Ministru kabineta 2018. gada 19. jūnija noteikumu Nr. 350 “Publiskas personas 
zemes nomas un apbūves tiesību noteikumi” 30.4. apakšpunktam, pašvaldība pasūtīja 2 
zemesgabalu tirgus nomas maksas noteikšanu, ko veica neatkarīgs vērtētājs SIA ”Interbaltija”, 
nosakot vienas dienas tirgus nomas maksu par 1 m2 zemes platības publiskiem pasākumiem 
“Gaujas ielas svētki Ādažos” un “Nēģu svētki”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi),  
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Nēģu svētki 
Carnikavā”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

10. Par saistošo noteikumu “Iedzīvotāju padomes nolikums” projektu 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo, ka saistošie noteikumi nosaka Ādažu novada administratīvajā teritorijā izveidoto 
iedzīvotāju padomju (turpmāk – padome) darbības teritoriju, kompetenci, ievēlēšanas kārtību 
un darba organizācijas jautājumus. Padome ir pēc iedzīvotāju iniciatīvas izveidota konsultatīva 
institūcija, kuras darbības mērķis ir nodrošināt Ādažu novada teritoriālā iedalījuma vienību 
(Ādažu pilsēta, Ādažu pagasts un Carnikavas pagasts) iedzīvotāju interešu pārstāvību par 
viņiem aktuāliem jautājumiem un saskaņotu rīcību kopējam labumam, kā arī sekmēt efektīvu, 
atklātu un atbildīgu iesaistīšanos pašvaldības darbā (7. pielikums).  

G. DZENE informē, ka saistošo noteikumu projekts ir ļoti ietilpīgs un tā procesā iesaistījās 
daudzi Ādažu novada iedzīvotāji. Aicina deputātus atbalstīt saistošo noteikumu “Iedzīvotāju 
padomes nolikums” projektu. 

Plkst. 13.20 J. LEJA piedalās sēdē.   

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt saistošo noteikumu “Iedzīvotāju padomes nolikums” projektu un nodot to 
sabiedrības viedokļu noskaidrošanai. 

11. Par finansējumu projektam “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” 
(Annija Dukāte) 

Ziņo par Lauku atbalsta dienesta Lielrīgas reģionālās lauksaimniecības pārvaldes (turpmāk – 
LAD) šā gada 19. aprīļa vēstuli Nr. 04.6-11/24/254-e (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/2160) par 
lēmumu (turpmāk – lēmums) pārtraukt saistības projektam “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-
Baltezera kanālu” (turpmāk – projekts) un atgūt pašvaldībai izmaksāto avansu 16 012,02 euro 
apmērā. Informē, ka pašvaldība ar šā gada 30. aprīļa vēstuli (reģ. Nr. ĀNP/1-12-4/24/712) 
pārsūdzēja LAD lēmumu, skaidrojot apstākļus, kas nebija atkarīgi no pašvaldības un kavēja 
projektam noteikto termiņu ievērošanu, kā arī argumentēja lēmuma apstrīdēšanu. LAD ar šā 
gada 16. maija vēstuli (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/2727) atstāja spēkā lēmumu. 

Kopējie projekta izdevumi ir 200 126,74 euro. Plānotais LAD finansējums ir 80 060,11 euro, 
savukārt pašvaldības šā gada budžetā projekta realizācijai paredzēti 127 440 euro. Saskaņā ar 
šā gada 12. janvāra līgumu Nr. JUR 2024-01/35 par pastaigu celiņa gar Gaujas – Baltezera 
kanālu projektēšanu, autoruzraudzību un būvniecību, faktiskais būvdarbu izpildes termiņš ir ne 
vēlāk kā līdz šā gada 15. novembrim, tāpēc, ņemot vērā iepriekš minētos apstākļus, pašvaldības 
budžetā jāparedz 72 686,74 euro projekta īstenošanai. 

K. MIĶELSONE, J. LEJA, V. BULĀNS, G. KOZLOVSKA, A. DUKĀTE debatē par LAD 
lēmumu pārtraukt saistības projektam “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” un 
atgūt pašvaldībai izmaksāto avansu 16 012,02 euro apmērā (J. Leja rosina projektu neīstenot. 
K. Miķelsone norāda, ka ar šādu gadījumu, strādājot pašvaldībā, saskaras pirmo reizi, uzsver, 
ka tiks apstrīdēts LAD lēmums Administratīvajā rajona tiesā. Informē, ka šobrīd projektā jau ir 
ieguldīts liels finansējuma apjoms un projekts ir jāīsteno līdz galam. V. Bulāns informē, ka 
pašvaldībā strādā augsti kvalificēti juristi, kuri apzinās situācijas nopietnību un tālāko rīcību, 
pārsūdzot LAD lēmumu.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants 
Krastiņš (JKP), Raitis Kubuliņš (LZP), Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna 
Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 
(Jānis Leja (S)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par finansējumu projektam “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-
Baltezera kanālu”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija 
sēdē. 

12. Par finansējumu projektam “Mobilitātes punkta infrastruktūras izveidošana Rīgas 
metropoles areālā – “Carnikava”” 

(Iluta Plikgalve) 

Ziņo par finansējumu projektam “Mobilitātes punkta infrastruktūras izveidošana Rīgas 
metropoles areālā – “Carnikava””. Informē, ka nepieciešamo pašvaldības papildu finansējumu 
pievienotās vērtības nodokļa apmaksai līdz 223 584 euro, ko paredzēt no aizņēmuma līdzekļiem 
Valsts kasē vai komercbankā ar šādiem aizņēmuma saistību izpildes nosacījumiem: 

1. aizņēmuma izņemšana vidējā termiņā, sākot ar 2025. gadu; 

2. aizņēmuma atmaksas termiņš ir 5 gadi ; 

3. aizņēmuma pamatsummas atmaksu sākt ar 2026. gada septembri; 

4. pamatsummas atmaksu garantēt no pašvaldības domes budžeta līdzekļiem. 
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Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par finansējumu projektam “Mobilitātes punkta infrastruktūras 
izveidošana Rīgas metropoles areālā – “Carnikava”” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

13. Par atļauju savienot amatu A.Grīnvaldam 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo par pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās un iepirkumu nodaļas jurista Agra 
Grīnvalda šā gada 2. maija iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-21-2/24/50 ) ar lūgumu atļaut savienot 
Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas locekļa amatu un Ētikas komisijas 
priekšsēdētāja vietnieka amatu ar 2024. gada Eiropas parlamenta vēlēšanu iecirkņa Nr. 779  
komisijas priekšsēdētāja amatu. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atļauju savienot amatu A. Grīnvaldam” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

14. Par atļauju savienot amatu Dz. Vīksnei 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo par pašvaldības Centrālās pārvaldes Ādažu novada dzimtsarakstu nodaļas vadītājas 
vietnieces Dzintras Vīksnes šā gada 8. maija iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-21-2/24/57) ar 
lūgumu atļaut savienot Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja vietnieces amatu ar 2024. gada Eiropas 
parlamenta vēlēšanu iecirkņa Nr. 970 sekretāra amatu. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atļauju savienot amatu Dz. Vīksnei” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

15. Par saistošo noteikumu  “Par publisko ūdeņu izmantošanu un apsaimniekošanu 
Ādažu novadā” projektu 

(Inga Reķe, Ilona Gotharde) 

Ziņo, ka saistošie noteikumi nosaka kārtību, kādā izmanto, uztur un aizsargā Ādažu novada 
pašvaldības administratīvajā teritorijā esošus publiskos ūdeņus un to krastus aizsargjoslas 
platumā; kārtību, kādā nodrošina personu drošību publiskās atpūtas vietās un publiskajos 
ūdeņos; publisko ūdeņu krastu labiekārtošanas, uzturēšanas, stiprināšanas un krasta erozijas 
novēršanas nosacījumus; laipu un piestātņu saskaņošanas, izvietošanas, izmantošanas un 
reģistrācijas kārtību publiskajos ūdeņos; sezonas objektu saskaņošanas, izvietošanas un 
izmantošanas kārtību; nosacījumus kuģošanas līdzekļu satiksmei publiskajos ūdeņos; 
administratīvo atbildību par šo noteikumu pārkāpšanu. 

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, ka saistošie noteikumi jau tika skatīti Attīstības komitejas šā 
gada 15. maija sēdē un virzīti sabiedrības viedokļa noskaidrošanai, bet, ņemot vērā finanšu 
ietekmi uz pašvaldības domes šā gada budžetu, radās nepieciešamība šos saistošos noteikumus 
izskatīt arī Finanšu komitejas šā gada 22. maija sēdē.  

I. GOTHARDE informē, ka saistošie noteikumi līdz šā gada 30. maijam ir nodoti sabiedrības 
viedokļa noskaidrošanai. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants 
Krastiņš (JKP), Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna 
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Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA)), "Pret" – 1 (Raitis Kubuliņš 
(LZP)), "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Par publisko ūdeņu izmantošanu un apsaimniekošanu 
Ādažu novadā” projektu.  

16. Par finansējuma piešķiršanu Dzirnupes tilta tehniskā projekta izstrādei un 
autoruzraudzībai 
(Gunārs Dzenis) 

Ziņo, ka pašvaldības domes 2023. gada 24. maija lēmumu Nr. 195 “Par tehniskā projekta 
izstrādi Dzirnupes tiltam” tika atbalstīta tehniskā projekta izstrāde un šim mērķim tika nolemts 
iekļaut pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) 2023. gada 
budžeta tāmē 30 000 euro, ieskaitot PVN. Šā gada 13. martā aģentūra atkārtoti izsludināja 
iepirkuma procedūru “Tilta pār Dzirnupi pārbūves projektēšana un autoruzraudzība”. Saskaņā 
ar aģentūras iepirkuma komisijas šā gada 18. aprīļa lēmumu par saimnieciski izdevīgāko tika 
atzīts SIA “BT projekts” piedāvājums ar viszemāko cenu 31 000 euro bez PVN. Informē, ka 
nepieciešams paredzēt aģentūras 2025. gada budžeta tāmes projektā 37 510 euro (ar PVN) 
būvprojekta izstrādes un autoruzraudzībai pakalpojumu apmaksai. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par finansējuma piešķiršanu Dzirnupes tilta tehniskā projekta 
izstrādei un autoruzraudzībai” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 30. maija sēdē. 

17. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada 
budžeta tāmē 

(Gunārs Dzenis) 

Ziņo, ka ar pašvaldības domes šā gada 25. aprīļa lēmumu Nr. 168 “Par Carnikavas pagasta 
ūdenssaimniecības un siltumapgādes funkciju nodošanas termiņa pagarināšanu un pārņemšanas 
plānu apstiprināšanu” tika nolemts pagarināt siltumapgādes funkciju nodošanas termiņu un 
apstiprināt siltumapgādes funkciju, resursu un saistību pārņemšanas plāna (turpmāk – plāns) 
izpildes termiņu līdz 2025. gada 30. jūnijam. Sākot ar 2025. gada 1. jūliju centralizētās 
siltumapgādes pakalpojumu Carnikavas pagastā nodrošinās SIA “Ādažu namsaimnieks” 
(turpmāk – ĀN). 

Šā gada 13. martā pašvaldība saņēma ĀN vēstuli (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/1419) ar informāciju, 
ka siltumenerģijas piegādes pakalpojums ēkā Stacijas ielā 5 un Stacijas ielā 7, Carnikavā, tiks 
nodrošināts līdz ēkas ievadam ienākošajam skaitītājam. Lai nodrošinātu ēku ar nepieciešamo 
siltumenerģiju līdz nākamajai apkures sezonai, ir jāizbūvē ēkas individuālais siltummezgls, jo 
turpmāk tiks modernizēti siltumenerģijas sagatavošanas režīmi, ko pašreizējās māju 
siltumenerģijas apgādes novecojušās sistēmas nespēs nodrošināt. 

Pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) veica cenu aptauju 
par siltummezgla pārbūvi ēkās Stacijas iela 5 un Stacijas iela 7, un saimnieciski izdevīgākais 
piedāvājums ir 10 467,95 euro vērtībā, ieskaitot pievienotās vērtības nodokli (turpmāk – PVN). 
Vienlaikus, aģentūras šā gada budžeta tāmē polderu aizsargdambja bojājumu novēršanai ir 
asignēti 4 000 euro, ieskaitot PVN, taču atbilstoši hidromeliorācijas inženieres L. Balodes 
veiktās cenu aptaujas rezultātiem, kopējais objektīvi nepieciešamais finansējums aizsargdambja 
bojājumu novēršanas darbu izpildei 10 043,00 euro, ar PVN.  Aģentūras ieskatā ir iespējams 
nepieciešamo summu pārcelt no budžeta tāmes sadaļas “Teritorijas un īpašumu 
apsaimniekošana” EKK 2223 (izdevumi par elektroenerģiju) uz EKK 2244 (Polderu 
aizsargdambja bojājumu novēršana). 
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Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt grozījumus pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” šā gada 
budžeta tāmē:  

1. pārceļot finansējumu 10 468 euro no EKK 1119 (Teritorijas un īpašumu 
apsaimniekošana) uz EKK 5250 siltummezgla rekonstrukcijai Stacijas ielā 5 un 
Stacijas ielā 7, Carnikavā; 

2. pārceļot finansējumu 6 043 euro no EKK 2223 (Teritorijas un īpašumu 
apsaimniekošana) uz EKK 2244 polderu aizsargdambja bojājumu novēršanai. 

18. Informatīvs ziņojums par papildu finansējumu un finanšu līdzekļu pārcelšanu 
projektu realizēšanai 

(Gunārs Dzenis, Iluta Plikgalve, Lauris Bernāns) 

Ziņo par Ādažu aizsargdambja noslīdējuma labošanas darbu finansēšanu, Liepu alejas pārbūves 
risinājumu un projekta “Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punkta publiskās 
ārtelpas labiekārtošana, palielinot ārtelpas pievilcību” finansējumu. Informē, ka nepieciešama 
pašvaldības šā gada budžeta iekšējā pārdale, lai realizētu minētos projektus ( 8. un 9. pielikumi).  

G. DZENIS vērš uzmanību, ka darba kārtības 17. jautājumā tika atbalstīti grozījumi pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” šā gada budžeta tāmē, pārceļot finansējumu 6 043 euro 
no EKK 2223 (Teritorijas un īpašumu apsaimniekošana) uz EKK 2244 polderu aizsargdambja 
bojājumu novēršanai. Informē, ka Liepu alejas pārbūves risinājumam būtu nepieciešami līdz 
5 000 euro, kurus iespējams pārdalīt bez pašvaldības domes un komiteju atbalsta. 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas 
tehniskā projekta vadītājai I. Plikgalvei sagatavot lēmuma “Par finansējumu projektam “Ādažu 
novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punkta publiskās ārtelpas labiekārtošana, palielinot 
ārtelpas pievilcību”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija 
sēdē. 

Plkst. 14.05 J. LEJA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par",  "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai.  

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas tehniskajai 
projekta vadītājai I. Plikgalvei sagatavot lēmuma “Par finansējumu projektam “Ādažu 
novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punkta publiskās ārtelpas labiekārtošana, 
palielinot ārtelpas pievilcību”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 30. maija sēdē. 

19. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 
“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu 

(Kristīne Lakševica) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2022. gada 23. februāra noteikumos Nr. 7 “Transportlīdzekļu 
izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 
7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 
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20. Par automātiskās laistīšanas sistēmas ierīkošanu Ādažu stadionā 
(Arnis Rozītis) 

Ādažu vidusskolas stadiona futbola laukumam ir augsta lietošanas noslodze, jo to izmanto Ādažu 
vidusskola, Ādažu Bērnu un jaunatnes sporta skola, biedrības “Futbola klubs Ādaži” un “RFS 
Academy Ādaži”, kā arī novada iedzīvotāji. 

Lai futbola laukumu uzturētu labā stāvoklī, vitāli svarīga ir zāliena laistīšana. Šobrīd laistīšanai 
tiek izmantotas 3 ūdens padeves spices un 12 sprinkleri (ik pēc stundas (5-6 reizes) sprinkleri ir 
manuāli jāpārvieto visā futbola laukuma zālienā). 

Biedrība “Latvijas Futbola federācija”, reģistrācijas numurs 50008022101 (turpmāk – biedrība), 
atbalsta automātiskās ūdens laistīšanas sistēmas ierīkošanu Ādažu vidusskolas stadionā, ja par to 
tiktu pieņemts pašvaldības domes lēmums un tiktu noslēgts sadarbības līgums ar biedrību. 

Tehniski pašvaldībai būtu nepieciešams patstāvīgi izveidot ūdens ņemšanas vietu un elektrības 
pieslēgumu. 

Darbu veikšanai nepieciešami aptuveni 19 183,72 euro, ko varētu apmaksāt no pašvaldības 
Centrālās pārvaldes Sporta nodaļas budžeta tāmes finanšu līdzekļu ekonomijas 12 813 euro (4 752 
euro no EKK 1119 (pašvaldības Centrālās pārvaldes Sporta nodaļas vadītājs A. Rozītis no šā gada 
12. februāra līdz 11. aprīlim atradās bērnu kopšanas atvaļinājumā un līdz ar to atlīdzība par šo 
periodu netika maksāta) un 8 061 euro no EKK 5239 (āra trenažieru iegāde un uzstādīšana)). 

Pašvaldības Centrālās pārvaldes Sporta nodaļas šā gada budžetā tika plānoti ieņēmumi 78 000 euro. 
Uz šā gada 17. maiju ieņēmumi jau sastāda 44 682 euro. Paredzams, ka līdz gada beigām ieņēmumi 
provizoriski varētu sastādīt 88 817 euro. Līdz ar to, pastāv iespēja novirzīt pašvaldības Centrālās 
pārvaldes Sporta nodaļas budžeta ieņēmumu daļu 6 370 euro automātiskās laistīšanas sistēmas 
izveidei. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par automātiskās laistīšanas sistēma ierīkošanu Ādažu stadionā” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

21. Par Nordplus programmas Jauniešu izglītības programmas projekta īstenošanu 
(Karīna Miķelsone) 

Ziņo par Carnikavas pamatskolas dalību Nordplus Junior 2024 programmā ar mērķi īstenot 
projektu Nr. NPJR-2024/10357 “Cultural Heritage Trail”. Informē, ka projekta mērķis ir 
2024./2025. mācību gada laikā organizēt nedēļu garus pieredzes apmaiņas braucienus katras 
skolas 30 izglītojamajiem un 6 pedagogiem uz Somiju, Igauniju un Latviju ar nolūku iepazīt šo 
projektā iesaistīto valstu atšķirīgo kultūras mantojumu, lai vēlāk integrētu šāda veida 
programmas formālajā un/vai neformālajā izglītībā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi),  
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Nordplus programmas Jauniešu izglītības programmas projekta 
īstenošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

22. Par izglītojamo skaitu palielināšanu Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādē 
“Riekstiņš” 

(Ligita Anspoka) 

Ziņo, ka Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādē “Riekstiņš”2024./2025. mācību gadā 
papildus var uzņemt 16 bērnus, pie nosacījuma, ka iestādei tiek piešķirti 3 150 euro mēbeļu, 
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mīkstā inventāra, saimniecības preču un mācību līdzekļu iegādei, ko var nodrošināt no Ādažu 
vidusskolas budžeta tāmes līdzekļiem, jo vidusskolā no šā gada 1. septembra tiek samazinātas 
4 pirmsskolas pedagogu un 2 skolotāja palīga amata vietas, kas kopā veido 39 378 euro 
ietaupījumu budžetā. 

Plkst. 14.20 J. LEJA piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izglītojamo skaitu palielināšanu Carnikavas pirmsskolas izglītības 
iestādē “Riekstiņš”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. 
maija sēdē. 

23. Par speciālo izglītības programmu īstenošanu Siguļu pirmsskolas izglītības iestādē 
“Piejūra” 

(Antra Krasta) 

Ziņo, ka Siguļu pirmsskolas izglītības iestādē “Piejūra” (turpmāk – SPII) ir viens izglītojamais, 
kuram nepieciešama speciālā izglītības programma izglītojamajiem ar valodas traucējumiem 
un viens izglītojamais, kuram nepieciešama speciālā izglītības programma izglītojamajiem ar 
mācīšanās traucējumiem. Informē, ka divu speciālo izglītības programmu licencēšanai nebūs 
negatīvas ietekmes uz SPII šā budžeta tāmi, jo nepieciešamie finanšu līdzekļi 1 194,34 euro (ar 
PVN) ir pieejami budžeta tāmes EKK 1223 “Mācību maksas kompensēšanai”, kas jāpārceļ uz 
EKK 2239 “Izdevumi par saņemtajiem apmācību pakalpojumiem”. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par speciālo izglītības programmu īstenošanu Siguļu pirmsskolas 
izglītības iestādē “Piejūra”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 
30. maija sēdē. 

24. Par izmaiņām Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” struktūrā – jaunu 
darba slodžu izveidi 

(Laila Raiskuma) 

Ziņo, ka nepieciešams mainīt esošā amata “Logopēds” (profesijas kods 2352 01) darba slodzi 
no 1 uz 0,9 slodzēm un izveidot amatu “Speciālais pedagogs” (profesijas kods 2634 03) ar 0,1 
darba slodzi. Izmaiņām amatu sarakstā nebūs negatīvas ietekmes uz pašvaldības budžetu, jo 
amatu amatalgas ir vienādas. Nepieciešams izveidot Siguļu PII “Piejūra” amatu “Speciālais 
pedagogs”, ar 0,1 slodzi un mēnešalgu 146,40 euro (profesijas kods 2352 02, maksimālā alga 
1464 euro) un noteikt Siguļu PII “Piejūra” amatam “Logopēds” 0,9 slodzes un mēnešalgu 
1317,60 euro  (profesijas kods 2352 01, maksimālā alga 1464 euro). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmumu “Par izmaiņām Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” 
struktūrā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

25. Par izmaiņām Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” struktūrā 
(Laila Raiskuma) 

Lai nodrošinātu pirmsskolas izglītības iestāžu vienotu un drošu pārvaldības sistēmu, SPII 
nepieciešams veikt izmaiņas amatu sarakstā un no šā gada 1. augusta izveidot divus amatus 
“Ēkas un teritorijas dežurants/administrators” ar mēnešalgu 742 euro . 

Amata vietu uzturēšanai šogad nebūs ietekmes uz pašvaldības budžetu, jo finanšu līdzekļi 
9170,38 euro (alga, sociālās garantijas un nodokļi) ir pieejami SPII budžeta tāmē kā ietaupījums 
no esošo amatu vakancēm. 2025. gadā ietekme uz budžetu būs 23 843 euro. 
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Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām Siguļu pirmsskolas izglītības iestādes “Piejūra” 
struktūrā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

26. Par izmaiņām Kadagas pirmsskolas izglītības iestādes “Mežavēji” struktūrā 
(Laila Raiskuma) 

Ziņo, ka nepieciešams veikt grozījumus Kadagas pirmsskolas izglītības iestādes “Mežavēji” 
struktūrā un izveidojot jaunu amata vietu “Skolotāja palīgs-asistents” (profesiju klasifikatora 
kods 5312 01, saime 33, līmenis I, algu grupa 4, mēnešalga 1 100 euro. Amata aprakstā tiks 
iekļauts nosacījums, ka darbinieks pilda skolotāja palīga pienākumus gadījumā, ja 
izglītojamais, kuram nepieciešams asistents, neapmeklē iestādi. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām Kadagas pirmsskolas izglītības iestādes “Mežavēji” 
struktūrā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija sēdē. 

27. Par izmaiņām Kadagas pirmsskolas izglītības iestādes “Mežavēji” medicīnas 
darbinieka darba samaksā 

(Laila Raiskuma) 

Ziņo, ka pašvaldības izglītības iestādēm ir saistošas Ministru kabineta 2023. gada 22. augusta 
noteikumos Nr. 474 “Kārtība, kādā nodrošināma izglītojamo profilaktiskā veselības aprūpe, 
pirmā palīdzība un drošība izglītības iestādēs un to organizētajos pasākumos” noteiktās 
minimālās prasības. Informē, ka, ņemot vērā iepriekš minēto, nepieciešams veikt izmaiņas un 
ar šā gada 1. janvāri noteikt Kadagas pirmsskolas izglītības iestādē “Mežavēji” amatam 
“Māsa/vispārējās aprūpes māsa” (profesijas kods 222146, 1 slodze) amatalgu 1 189 euro 
mēnesī. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām Kadagas pirmsskolas izglītības iestādes “Mežavēji” 
medicīnas darbinieka darba samaksā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes 
šā gada 30. maija sēdē. 

28. Informatīvais ziņojums par Ādažu novada pašvaldības komunikācijas plānu 2024.-
2027. gadam 

(Monika Griezne) 

Ziņo par Ādažu novada pašvaldības komunikācijas plānu 2024.-2027.gadam (10. pielikums).  

Informē, ka konkurēt ar pašvaldības informāciju pārblīvētajā informācijas telpā ir izaicinoši. 
Lai piesaistītu informācijas patērētāju uzmanību, jāmeklē jaunas un piesaistošas formas, jo 
laiks, ko cilvēki pavada, patērējot informāciju, kļūst aizvien fragmentārāks. Ar komunikācijas 
plānu 2024.-2027. gadam plānots sasniegt gan vienu no Ilgtspējīgas attīstības stratēģiskajiem 
mērķiem –  stiprināt sabiedrības iesaisti, gan arī Ādažu novada Attīstības programmas rīcības 
virzienu mērķus. 

K. MIĶELSONE, M. GRIEZNE debatē par Ādažu novada pašvaldības komunikācijas 2024.-
2027. gada rīcības plānā ietvertajiem rīcības virzieniem un uzdevumiem, sasniedzamajiem 
rādītājiem. (K. Miķelsone vērš uzmanību, ka ir nepieciešams pārskatīt un precizēt aktivitātes, 
lai noteiktu, ar kādiem rīkiem plānots sasniegt plānā norādītos rādītājus. Aicina pārskatīt iespēju 
ieviest komunikācijas platformu – mobilo aplikāciju, kā efektīvu saziņas līdzekli ar 
iedzīvotājiem.).  
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G. PORIETIS norāda, ka minētā komunikācijas plāna nepieciešamība ir uzstādījums no Valsts 
kontroles revīzijas atzinuma. Uzsver, ka pašvaldības komunikācija ar sabiedrību ir kļuvusi 
daudz sasniedzamāka un plašāka, jūtama arī atgriezeniskā saikne.   

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Sabiedrisko attiecību nodaļas 
vadītājai M. Grieznei sagatavot protokollēmumu “Par Ādažu novada pašvaldības 
komunikācijas plāna 2024. – 2027. gadam apstiprināšanu” un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 30. maija sēdē. 

Plkst. 14.50 A. DENIŅA, J. LEJA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītājai M. 
Grieznei sagatavot protokollēmumu “Par Ādažu novada pašvaldības komunikācijas 
plāna 2024. – 2027. gadam apstiprināšanu” un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes 
šā gada 30. maija sēdē. 

29. Informatīvais ziņojums par pašvaldības zemes vienības Lazdu iela 7, Garkalne 
iznomāšanas iespējām 

(Nadežda Rubina) 

Ziņo par pašvaldības zemes vienības Lazdu iela 7, Garkalne iznomāšanas iespējām (11. 
pielikums). Informē, ka pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļa, apzinot 
novada lauksaimnieku viedokli, ir konstatējusi, ka zemes vienības iznomāšana uz šādu termiņu 
un ar esošiem nosacījumiem nav iespējama, jo potenciālie pretendenti nespēs apstrādāt zemi un 
gūt saimniecisku labumu tik īsā termiņā. Bez tam, zemes vienības salīdzinoši mazā platība un 
uz tās esošie krūmi, kas samazina lauksaimniecībā izmantojamās zemes platību, neveicina 
nomas pretendentu interesi. Līdz ar to pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma 
nodaļa ierosina atlikt lēmuma izpildi tuvākajos gados daļā par zemesgabala iznomāšanu.  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas 
nekustamā īpašuma un adresācijas speciālistei N. Rubinai sagatavot lēmuma “Par grozījumiem 
Ādažu novada domes 2020. gada 28. aprīļa lēmumā Nr. 95 “Par pašvaldības mazdārziņu 
teritoriju izmantošanu”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. maija 
sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi),KOMITEJA NOLEMJ: 

KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 
īpašuma un adresācijas speciālistei N. Rubinai sagatavot lēmuma “Par grozījumiem 
Ādažu novada domes 2020. gada 28. aprīļa lēmumā Nr. 95 “Par pašvaldības mazdārziņu 
teritoriju izmantošanu”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. 
maija sēdē. 

30. Informatīvs ziņojums par Ārputnu ielas izbūvi līdz zemes vienībai Ārputnu iela 6 
(Guna Cielava) 



 

15 
 

Ziņo par Ārputnu ielas izbūvi (12. pielikums). Informē, ka darba gaitas procesā ir radušies 
papildu jautājumi par nepieciešamo pašvaldības līdzfinansējumu, ietekmi uz pašvaldības 
budžetu. Vērš uzmanību, ka lēmuma projektu būs iespējams sagatavot tikai uz Finanšu 
komitejas šā gada 19. jūnija sēdi.  

K. MIĶELSONE uzsver, ka jebkuras pašvaldības aktivitātēs ir savstarpēji saistītas ar 
pašvaldības budžetu. Uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas 
nekustamā īpašuma speciālistei G. Cielavai sagatavot lēmuma “Par Ārputnu ielas izbūvi līdz 
zemes vienībai Ārputnu iela 6” projektu un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 19. 
jūnija sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 
īpašuma speciālistei G. Cielavai sagatavot lēmuma “Par Ārputnu ielas izbūvi līdz zemes 
vienībai Ārputnu iela 6” projektu un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 19. 
jūnija sēdē. 

31. Informatīvs ziņojums “Lielā Talka 2024” 
(Inga Tūna-Čaupala) 

Ziņo par šā gada Lielās Talkas norisi Ādažu novadā (13. pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

32. Informatīvs ziņojums par priekšsēdētājas ārzemju komandējumu no šā gada 15. līdz 
17. maijam 

(Karīna Miķelsone) 

Ziņo par Latvijas pašvaldību pārstāvju izpētes vizīti “Attīstības sadarbība un ANO Ilgtspējas 
attīstības mērķi pašvaldību attīstībai” no šā gada 15. - 17. maija Briselē. Informē, ka vizītes 
mērķis bija veicināt izpratni par ANO Ilgtspējīgas attīstības mērķiem Latvijas pašvaldībās, kā 
arī mērķtiecīgu to iekļaušanu Latvijas un Ukrainas pašvaldību īstenotajās attīstības sadarbības 
aktivitātēs, tādējādi kopīgi veicinot ilgtspējīgu attīstību trīs dimensijās – ekonomiskajā, 
sociālajā un vides (14. pielikums).   

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 
 

Sēde slēgta 2024. gada 22. maijā plkst. 15:15. 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja                         KARĪNA MIĶELSONE  
                       
Protokolētāja             LINDA PAVLOVSKA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 
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